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Idag spelas det utomhus-
fotboll på Storängsvallen. 
Om två år är gräsplanen 
ersatt med en multihall 
och platsen blir en mötes-
plats för friidrott, hand-
boll, basket, innebandy, 
gymnastik, aerobics m fl  
idrotter. Idrottare som 
aldrig tidigare haft något 
med varandra att göra 
kommer träna och tävla 
sida vid sida i en unik an-
läggning.

- Multihallen blir ett lyft för all 
idrottsverksamhet i Huddinge, säger 
Kenneth Andersson, en av friidrot-
tens frontfi gurer som sitter med i 
den programgrupp som arbetat med 
frågan. Han ser framför sig hur det 
”byggs broar” mellan olika idrotts-
utövningar när hundratalet ungdo-
mar tränar under samma tak.

För Huddinge AIS med 1500 med-
lemmar är den nya multihallen en 
välkommen 50-års-present. Idag 
åker föreningens friidrottare över 
kommungränsen till Sätrahallen för 
inomhusträning och -tävling, men 
det är lite grann på nåder. I år har 

Storängsvallen
blir mötesplats för 
alla idrotter

t ex huddingeklubben fått nej för 
friidrottsarrangemanget ”Första 
Chansen”, som måste ställas in för 
första gången.

- En egen inomhushall på hem-
maplan betyder mycket för den 
breda ungdomsverksamheten, 
men den skapar också elit, fram-
håller Kenneth Andersson. Den 
gemensamma nämnaren för våra 
stora stjärnor - Stefan, Karolina, 
Christian, Kajsa, Patrik, Sanna 
och Jenny – är att alla är uppväx-
ta med en inomhushall.

DE SVENSKA FRAMGÅNGARNA har väckt 
intresset för friidrott och många 
klubbar har långa köer av hopp- 
och löpsugna barn. Tränarna 
räcker helt enkelt inte till. Proble-
met uppmärksammades av lands-
lagstränaren Yannick Tregaro i en 
TV-intervju under friidrotts-VM. 
”Det måste satsas mer på utbild-
ning av tränare, det fi nns massor 
av talanger där ute”, sade han i in-
tervjun.

Också Huddinge AIS känner av 
trycket.

- Klubben tar hand om alla barn 
som vill börja träna, om inte ome-
delbart så relativt snabbt, säger 
Kenneth Andersson. Med den nya 

Storängsvallen förvandlas från en fotbollsplan till 

en multihall för allsköns idrottsverksamhet.

Bilden från Rosvalla Multihall i Nyköping ger en föraning om hur det kommer se ut 

i den blivande Storängsvallen.

len är att förfrågningsunderlag går 
ut under hösten, följt av upphand-
ling fram till våren 2006. Spaden 

sätts i marken under 2006 och till 
sommaren/hösten 2007 ska den nya 
hallen stå klar.

hallen kommer våra möjligheter 
förbättras radikalt.

Rosvalla förebild

- Det är Rosvalla Eventcenter i Ny-
köping som står som förebild för 
Huddinges blivande multihall, be-
rättar Huges projektledare Henrik 
Örneblad. Den rymmer en fl ora av 
aktiviteter och vi har i princip 
anammat deras koncept rakt av.

Det betyder att friidrotten får lö-
parbanor, sprintbanor, hoppgropar 
för längd, stav och höjd, kastbur, 
kulbana och spjutinhägnad. Hand-
bollen och innebandyn får god-
känd plan (20x40 m) för nationellt 
spel liksom basket (15x28 m). Mo-
tionsgymnastiken får en höj- och 
sänkbar hoppgrop och övrig gym-
nastik får en egen sal för gymnas-
tik/aerobics/spinning.

- Det blir en byggnad på hela 
6.000 kvadratmeter, men vi kom-
mer se till att den smälter in i mil-
jön på ett bra sätt, lovar Henrik Ör-
neblad.

Tidsplanen för den nya multihal-

När det byggs en multi-
hall vid Storängsvallen 
förlorar Huddinges fot-
bollsklubbar en gräsplan 
att spela på. De kom-
penseras dock med en 
ny modern konstgräs-
plan vid Källbrinks IP, 
som därmed förstärker 
sin plats som fotbolls-
centrum i kommunen 
och då kommer att ha 
fem fotbollsplaner – en 
konstgräs, en naturgräs 
och tre grusplaner.

Huddinge är en aktiv fotbolls-
kommun med en dryg handfull 
klubbar med runt 3000 medlem-
mar. Störst är anrika Huddinge IF 
med 1000-talet medlemmar, från 
knattar i fotbollsskolan till repre-
sentationslag för damer (div 3) 
och herrar (div 4).

- Vi är väldigt glada för den 
nya konstgräsplanen, som kom-
mer betyda mycket för bredd-
idrotten, säger HIFs ordförande 
Per Brick. Vi har över 60 ung-
domslag och med en konstgräs-
plan får vi bättre möjligheter att 
träna och tävla under en förlängd 
säsong.

Huddinge IF har erfarenhet av 
konstgräs från Visättra fotbolls-
plan, där fl era lag spelar och där 
klubben har fotbollsskola på som-

Avspark för konstgräs vid Källbrinks IP

rarna. Samma sorts fotbollsgräs 
kommer läggas på Källbrinkspla-
nen.

- Det är ett perfekt underlag, be-
tygsätter Per Brick.

VISÄTTRAPLANEN FRÅN 2002 är lagd med 
tredje generationens konstgräs, som 
är så nära riktigt gräs att man 
knappt märker skillnaden. Det ser 
naturtroget ut, det känns äkta när 
man går och springer på det och 
bollen beter sig som på riktigt gräs. 
På första och andra generationens 
konstgräs från 70-talet kunde spe-
lare bränna sig om de ramlade och 
kanade, den effekten är nu borta.

Fördelarna med en konstgräsplan 

KONSTGRÄS
o Den första generationens konstgräs kom i mitten på 70-talet. Den var 
tillverkad av konstfi ber med 1 cm höga täta strån och kallades populärt 
”balkongmatta”. Den används inte längre.

o Andra generationens konstgräs kom i slutet på 70-talet. Den hade 2-3 
cm höga strån av polupropylen, knutna  i rader med större avstånd och 
lagd på ett stötdämpande underlag. Används fortfarande.

o Tredje generationens konstgräs, dagens fotbollsgräs, kom i slutet på 
90-talet. Det består av över 4 cm långa plaststrån, som ligger inbädda-
de i ett lager av kiselsand och gummigranulat. Påminner om naturgräs.

o Konstgräs tål fl era tusen timmars spel per säsong, naturgräs några 
hundra.

o Konstgräs klarar stark sol, regn och kyla ned till –20-25°C.

o Konstgräs är lättskött. Planen behöver bara ”borstas upp” varannan 
vecka.

o Livslängden på en konstgräsmatta är 10-15 år.

o Flera allsvenska lag spelar på konstgräs, bl a Örebro SK på hemmaa-
renan Eyravallen.

o Internationella fotbollsfederationen, FIFA, har godkänt spel på konst-
gräs i OS- och VM-kval.

o Från och med säsongen 2004/2005 är konstgräs godkänt för alla 
matcher i UEFA-mästerskapen.

o Fortsatt utbyggnad av konstgräsplaner planeras i Huddinge vid Ny-
torps Mosse i Skogås och Stuvsta IP.

I dag rena ”djungeln” vid Källbrinks IP, i morgon kommunens andra konstgräsplan 

för fotbollsglada huddingespelare.

Per Brick, ordförande i Huddinge 

IF, välkomnar den nya konstgräpla-

nen som kommer betyda mycket för 

breddfotbollen.

framför en naturgräsplan är 
många. En konstgräsplan är an-
vändbar jämt, oavsett väder och 
vind. Den blir inte uttorkad av sol, 
lerig av regn eller frostskadad. Man 
kan spela fotboll på den hela året, 
även mitt i vintern, och säsongen 
förlängs.

Konstgräs har ibland fått skul-
den för skador, t ex korsbandsska-
dor, som spelarna utsatts för under 
spel. En nyligen gjord forsknings-

rapport av Jan Ekstrand, professor 
i idrottmedicin, visar att risken för 
att bli skadad på konstgjort under-
lag faktiskt är mindre än på natur-
ligt gräs. (8,3 skador på 1000 tim-
mars spel på konstgräs mot 11,8 på 
naturgräs.) Rapporten presentera-
des för UEFA i våras.

- Om väder och vind står oss bi 
kommer konstgräsplanen vara klar 
i maj nästa år, säger Lennart Lind-
qvist, projektledare på Huge.


